
Møteprotokoll

Utvalg: Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne
Møtested: Rådhuset, Gjertsenrommet/kantinen
Dato: 24.08.2021
Tid: Kl. 18:00 – 20:10

Følgende medlemmer møtte Parti
Elena Daniela Trifan
Kjell Inge Bringedal
Lars Gunnar Oma
Aina Budal AP
Bente B. Tjøsvoll FRP
Eivind Nordbø H
Johnny Stangeland KRF

Innkalling godkjent.
Saker meldt under Samlesak for spørsmål. Sakslisten deretter godkjent.

Møteleder foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder:
Bringedal, Budal og Trifan valgt.

Innledningsvis orienterte seniorprosjektleder Tor-Einar Sandvik om status for byggingen av 6
omsorgsboliger (Solheimtunet) i Skudeneshavn.
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

019/21 Innspill til budsjett 2022 - Råd for mennesker med nedsatt 

funksjonsevne 

 

020/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ  

021/21 Samlesak for referatsaker  

012/21 Kurs om FN-konvensjon om rettar til menneske med nedsett 

funksjonsevne 

 

013/21 Rogaland fylkeskommune - Tilgjengelighetsprisen 2021  

014/21 Rogaland fylkeskommunes bragdpris  

022/21 Samlesak for spørsmål  
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019/21 Innspill til budsjett 2022 - Råd for mennesker med nedsatt 

funksjonsevne 
 

Forslag til vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Karmøy ber om at følgende prioriteres i budsjett 
2022: 
 
 

24.08.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Fellesforslag på vegne av råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne fremsatt av Budal: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Karmøy ber om at følgende prioriteres i budsjett 
2022: 

·  Settes av midler til å drifte terapibasseng som holder 34 grader  
    - leie av revmatismesykehuset 

·  Fjerne egenandel på BPA-ordning 
·  Egenandel for transport til og fra jobb/dagaktivitet tilbake til 2020-nivå 
·  Få ferdigstilt universelt utformet sti til Bukkøy 

Fellesforslaget fremsatt av Budal enstemmig vedtatt. 
 

 

RFM - 019/21 Vedtak: 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Karmøy ber om at følgende prioriteres i budsjett 
2022: 
 

·  Settes av midler til å drifte terapibasseng som holder 34 grader  
            - leie av revmatismesykehuset 

·  Fjerne egenandel på BPA-ordning 
·  Egenandel for transport til og fra jobb/dagaktivitet tilbake til 2020-nivå 
·  Få ferdigstilt universelt utformet sti til Bukkøy 

 
 

 

 

020/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 
saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

 
 
 

24.08.2021 Eldrerådet 

Behandling 

Reiersen og Ravnsnæs foreslo følgende fellesforslag fremlagt av Reiersen: 
Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
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med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
Fellesforslaget fra Reiersen og Ravnsnæs enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 017/21 Vedtak: 

Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
 

24.08.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 

Behandling 

Ved votering stemte 6 medlemmer mot innstillingen, mens 3 medlemmer (Ap 1 Storesund, Sp 1, 
MDG 1) stemte for. 
Saken går videre uten vedtak. 
 
 

HTM - 081/21 Vedtak: 

 

 

24.08.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens forslag til vedtak. 
 

RFM - 020/21 Vedtak: 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 
saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

 
 
 

 

 

021/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

24.08.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

 

 

RFM - 021/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til orienteering. 
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012/21 Kurs om FN-konvensjon om rettar til menneske med nedsett 

funksjonsevne 
 

 

 

24.08.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Sekretær bes bestille møterom slik at de som har anledning fra rådet kan se kurset samlet. 
 

RFM - 012/21 Vedtak: 

Møterom 309 på rådhuset bestilles slik at råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne kan se 
kurset om FN-konvensjonen for funksjonshemmedes rettigheter samlet. 
 

 

 

013/21 Rogaland fylkeskommune - Tilgjengelighetsprisen 2021 
 

 

 

24.08.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Eventuell kandidat foreslås i neste møte i rådet. 
 

      

 

014/21 Rogaland fylkeskommunes bragdpris 
 

 

24.08.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Kandidat foreslått.  
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber Nordbø skrive begrunnelse og kandidat 
nomineres i neste møte i rådet. 
 

 

022/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

24.08.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 

1. Nordbø spurte om hvordan Stortingvalget oppleves i forhold til stemmesteder og lokaler. 
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Sekretær orienterte om steder for forhåndsstemming, hjemmestemming, stemmesteder     
på valgdagen og personer i karantene eller i isolasjon. 

 
2. Trifan ønsker orientering i neste møte fra ergoterapitjenesten v/syns- og 

hørselskontaktene Hilde Frydvang og Eli S. Severinsen. 
 
 

RFM - 022/21 Vedtak: 

Spørsmål tatt til orientering. 
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